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§ 5   

Återrapportering föreningsstöd 2010 till 2016 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att bordlägga ärendet. 

 

Ärendet 
Den 27 oktober 2016, § 12, beslutade nämnden att ge förvaltningen i 

uppdrag att återkomma till nämnden med resultatet av en 

genomlysning av stöd till föreningar som direkt eller indirekt getts 

från förvaltningen under åren 2010-2016. 

 

Totalt har det mellan åren 2010 till 2016 betalats ut 27,4 mnkr i medel 

till föreningar. Av dessa har 11,7 mnkr varit utbetalningar för 

städområden i projektet Järva rent och snyggt, och 8,9 mnkr avser 

föreningsbidrag. Övriga 7,1 mnkr är medel för till föreningar som 

utfört ett arbete av något slag, till exempel anordnat 

sommarlovsverksamhet, arbetat mot våldsbejakande extremism, 

handlett feriearbetare eller anordnat kulturverksamhet.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 1 mars 2017. 

Dnr 5.4-690/2016 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Sus Andersson (MP) föreslog gemensamt för MP+ S+V 

att nämnden skulle bordlägga ärendet.  

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(L) ställde sig bakom MP+S+V:s förslag om bordläggning.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

bordläggas. Stadsdelsnämnden beslutade att bordlägga ärendet. 


